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Gazetka Szkolna Liceum Ogólnokszta
c� cego im. Stefana Banacha w � aganiu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bezpiecznych, ciekawych  
       i udanych wakacji  
                 � yczy  
 redakcja Gazetki Szkolnej  
                QQryQ! 
Do zobaczenia we wrze� niu! 
            Bawcie si�  dobrze �  
                  PS A jak wida�  na zdj� ciach  
                                – my b� dziemy czuwa� ! 


